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В статье рассматривается обязательный досудебный порядок обжалования в сфере контрольной (надзорной) дея-

тельности. Исследуются проблемные вопросы, связанные с предметом обязательного досудебного обжалования, правом 

на представление доказательств и распределением бремени доказывания в досудебном обжаловании. Делается вывод 

о приближении правил обязательного досудебного обжалования к стандартам административного судопроизводства.
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The article considers the compulsory pre-trial procedure for appealing against decisions of the supervisory authorities, the acts 

or omissions of their officials. Problematic issues relating to the subject of appeal, the right to supply proof and the distribution of 

the burden of proof in the compulsory pre-trial procedure of dispute settlement are examined. It is concluded that the provisions of 

the compulsory pre-trial procedure for appealing against administrative decisions are approximated to the standards of Administrative 

proceedings.
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